

**傑克遜縣學區。**  
**歡迎來到2020-2021學年。**  
**家長/監護人檢查表頁面。**

每天送孩子上學之前:

- 教學生適當的洗手技巧。
- 檢查你的孩子的溫度,以確保它小於100.4。
- 檢查以確保你的孩子沒有喉嚨痛或其他疾病跡象,如咳嗽、腹瀉、嚴重頭痛、嘔吐或身體疼痛。
- 考慮讓孩子帶水瓶去學校,因為現在沒有噴泉。
- 
- 提醒孩子避免共用物品(包括水瓶、設備、書寫工具等)與其他學生,並保持與他人的安全距離。
- 如果您的聯繫電話已更改,請通知學校。
- 讓孩子在學校時,事情看起來可能有些不同(即,有些人會戴著口罩,課桌可能不在同一個地方,午餐可能在教室里,等等)。
- 確保你的孩子知道,學校仍然是一個安全,溫暖和歡迎的地方。
- 如果可能,將洗手液與孩子一起發送。
- 如果您與孩子一起發送面罩,請確保每天清潔。

如果你的孩子有以下任何癥狀,請讓孩子留在家裡:

- 發燒 100.4 或更高。
- 發冷。
- 咳嗽。
- 呼吸急促或呼吸困難。
- 極度疲勞。
- 肌肉或身體疼痛。
- 嚴重頭痛。
- 失去你的口味或聞不到。
- 喉嚨痛。
- 塞滿或流鼻涕。
- 噁心或嘔吐。
- 腹瀉

Jackson County School District.  
Welcome to the 2020-2021 school year.  
Parent/Guardian checklist page.

Before sending your child to school every day:

- Teach students proper hand washing skills.
- Check your child's temperature to make sure it is less than 100.4.
- Check to ensure that you child do not haven a sore o'r rise signs of illness this as a cough, diarrhea, severe headache, vomiting, or body aches.
- Consider getting your child to take a water bottle to school because there are no fountains.
- Remind your child not to share items with other students (including water bottles, equipment, writing tools, etc.) and to keep a safe distance from others.
- If your contact number has changed, please notify the school
- Things may look a little different when your child is at school (i.e., some people will wear masks, desks may not be in the same place, lunch may be in the classroom, etc.).
- Make sure your child knows that school is still a safe, warm, and welcoming place.
- If possible, send hand sanitizer with your child.
- If you send a mask with your child, make sure to clean it daily.

Keep your child at home if your child has any of the following symptoms:

- Fever 100.4 or higher.
- Chills
- Cough
- Shortness of breath or difficulty breathing.
- Extreme tiredness.
- Muscle or body pain.
- Severe headache.
- Lose your taste or cannot smell.
- A sore throat.
- Stuffed or runny nose
- Nausea or vomiting.
- Diarrhea.

Literal translation- Chinese